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Idrettsanlegg er
påkrevet for det
gode liv i Sandvika.

Utbygging
•  d

---
styreleder Bærum idrettsråd

Sandvika vil, sammen med For-

nebu, bli det store vekstområdet

for de kommende tiarene i

Bærum. Sandvika er forventet a
ende opp med 15.000-20.000 inn-

byggere om et par tiår etter at de

planlagte utbygginger er ferdige -
sammenlignet med dagens om Jag
3.000 personer.

Skal  Sandvika bli et godt sted a

bo, må utbyggingen av idrettsan-

legg holde tritt med befolknings-

økningen og kompensere for

underdekningen på enkelte områ-
der.

Berum idrettsrad og idrettsla-

gene har derfor initiert et arbeid

for abeskrive  behov og  skissere

løsninger. Nedenfor  beskriver vi

noen  av  de  gode innspill vi har

fatt allerede i første runde:
Man ma tenke annerledes enn

dagens tilnærming, hvor  arealer

for  eksempel avsettes til boliger,

naering eller rekreasjonidrett.

I  Sandvika må man tenke at

idrettsanlegg kan ligge under, på

taket eller inni bygg som ellers

huser for eksempel boliger eller
.

nanng.
Eksempelvis kan skytterne

bolde bus i en kjeller. De trenger

tykke vegger med sement og god

ventilasjon. Kanskje kanogsafek-

ting, kampsport, squash og tum

holde til i dypet.
Ulike  typer idrettshaller  kan

ogsåligge i bygg somhuser andre

aktiviteter. Sandvika er en god

Vimå planlegge slik
at anleggene kan
yttes 16 timer i
lognet hele året.

orn

lokasjon for idretter med få

anlegg i Bærum,da Sandvika er et

kommunikasjonsknutepunkt.
Videre må vi planlegge slik at

anleggene kan nyttes 16 timer i

døgnet hele året.
Kombinerer vi idrettsanlegg og

skoler, lykkes vi med utnyttelse 16

timer i døgnet. Får vi undervarme

på fotballbanen, eller kombineres

den med  is  om vinteren, kan

anlegget nyttes hele året.
Vi ma fa  til flere typer slike

kombinasjoner som  sikrer  hoy

utnyttelse av  idrettsanleggene.

Det er viktig for lokal aktivitet

at det finnes lokale anlegg for de

idretter som mange driver og som

spesielt utøves av barn og unge.

Det reduserer ogsa kjoring og

klimaavtrykk.
Men for mange idretter og for

variert rekreasjon med tilgang  til

godene i Bærum i marka og om
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gen på enkelte områder, skriver innsenderen.

vinteren, vil man måtte reise ut av

Sandvika. Da blir det viktig med

gode, lokale tilførselsveier både

for sykkel, buss og bil - eksempel

vis til Bjornegard, Vestmarksetra,

Kirkerud og Rud.
Kanskje er selvkjørende busser

med hyppige avganger en losning.

Om sommeren kunne disse gå i

andre ruter og frakte folk til

Kadettangen og Kalvøya.
Kalvøya er viktig. Her drives

orientering og fotball om som-

meren. Både roing og kajakk har

klubbhus og base på øya.

Det er allerede i dag underdek-

ning av anlegg og utfordringer

innenfor viktige idretter for områ-

det:
Vannsportklubbene (kajakk,

roing og seiling)melder om

behov for  5  knops hastighet

innenfor øyene og sperring av

båttrafikk under Kalvøybroen.

-  Kalvaya er  viktig. Herdrivesorientering og fotball om sommeren.

Både roing og kajakk har klubbhus og base på øya · ·

ren. Her fra Kalvøya Cup.
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Klubbene melder også om behov

for utvidelse av treningsrom og

oppbevaring av båter.
Lokale basket·, håndball· og

volleyballgrupper melder om
kritisk lav hallkapasitet slik at de

må avvise unge som vil starte.
Turnklubbene har for liten

hallkapasitet.
De lokale fotballklubbene har

banedekning under gjennom·

snittet for Bærum.
Jdrett er et element i det gode

liv eller det gode samfunn; moro i

seg selv, bra for folkehelse og ska-

per nettverk og sammenheng i

lokalsamfunnet.
Idretten håper derfor at politi·

kere og administrasjon vil foku-

sere helhetlig på idretten i Sand·

vika og sikre utbygging av idretts·

anlegg som tjerner underdekning

og gir gode mulighet til idrettslig

utfoldelse for Sandvikas nava-

rende og fremtidige beboere.
Dette slik at Sandvika kan bh et

sted som både beboere og Bærum
kan være fornøyd med og stolte

av i årene fremover.
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Oivind Gladso er styreleder i

Bærum idrettsråd. FOTO: PRIVAT

- Vannsportklubbene melder om behov for 5 knops hastighet

innenfor øyene og sperring av båttrafikk under Kalvevbroen. Klubbene

· else av treningsrom og oppbevanng av
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